
Nota van Inlichtingen MC Raamovereenkomst per 1-1-2024 

Nr. Opmerking Reactie Wijziging doorgevoerd? 

1.  Kan de regio aangeven hoe de genoemde wijzigingen 
bijdragen aan de administratieve lastenverlichting? 

Deze vraag heeft geen betrekking op een wijziging 
die nu ter consultatie voorligt. We adviseren deze 
vraag in een accountgesprek te bespreken. 

Nee 

2.  De Regio heeft recentelijk partijen geconsulteerd ten aanzien 
van de overeenkomst. Vraag is daarbij geweest de 
ervaringen met de huidige overeenkomst te delen. Het 
ontbreekt daarbij aan een duidelijke visie op de jeugdhulp op 
basis waarvan de overeenkomst kan worden doorontwikkeld, 
dan wel een nieuwe aanbesteding kan worden gestart. We 
verzoeken ook in het kader van deze consultatie op de 
wijzigingen of de regio met een dergelijke visie wil komen. Op 
die manier kunnen de jeugdhulp in de regio ook gezamenlijk 
doorontwikkelen. We zien uw reactie graag tegemoet 

Deze vraag heeft geen betrekking op een wijziging 
die nu ter consultatie voorligt. We adviseren deze 
vraag in een accountgesprek te bespreken. 

Nee 

 


